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Offline wordt Online, een nieuwe gedragscode en 
een unaniem gesteunde CDA-Motie Vreemd
Een op papier tamelijk overzichtelijke vergaderagenda, maar er ging toch nog wat 
commotie aan vooraf. Want vlak voordat alle raadsleden de jas gingen pakken voor 
een gang naar het gemeentehuis werden we ingeseind dat corona deze week niet 
ieders voordeur voorbij was gegaan. Op zich zijn we ondertussen wel gewend aan 
online-vergaderen, maar dat kon eigenlijk niet bij deze raadsvergadering omdat er 
een geheim stuk op de agenda stond. Hiervoor was fysieke aanwezigheid verplicht. 
Hoe dat afliep? (lees vooral verder)

Hamerstukken  
De onderwerpen: Verstedelijkingsconcept MRA en het Reglement van Orde van de 
gemeenteraad Landsmeer 2022 konden rekenen op een snelle hamerslag van de 
voorzitter. 

Initiatiefvoorstel Gedragscode raad en college
De hamerslag rondom de gedragscode voor raad en college had wel wat voeten in 
de aarde. Er werd openlijk getwijfeld aan de motivatie, timing en onderbouwing van 
het stuk. De indruk kon toch niet worden weggenomen dat er hiermee een poging 
werd gedaan om olie op het vuur te gooien aangaande de innige band tussen VVD 
en D66 kopstukken. Het CDA Landsmeer vond de onderbouwing gebrekkig, de tekst 
multi-interpretabel en de timing tendentieus. De indieners (PvdA en Lijst Hop en 
Honing) vonden echter voldoende meestemmers bij de andere raadsleden waardoor 
het stuk met 10 tegen 5 uiteindelijk werd aangenomen. 

Geheimhouding 
En hoe zat dat nu met dat geheime stuk? De raad moest aan het begin van de 
vergadering geheimhouding verklaren over het onderwerp: Ophoging krediet 
uitbreiding CBS De Hoeksteen. Logisch, want als zo’n bedrag ‘op straat’ ligt, schaadt 
dat de onderhandelingen tussen opdrachtgever en potentiële opdrachtnemers. 
Omdat het een geheim stuk betrof, moesten raadsleden fysiek hun stem uitbrengen 
over de ophoging. Dit zal nu moeten gebeuren door middel van het uitbrengen van 
een handgeschreven stembiljet, ingediend bij de griffier, uiterlijk voor aanstaande 
donderdag. De uitslag laat dus nog even een weekje op zich wachten. 
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Het CDA heeft het 
voortouw genomen in 
het komen tot een 
voorstel voor het laten 
uitzenden van de 
vergaderingen van de 
gemeenteraad door de 
LOL.



Motie Vreemd – Lokale Omroep Landsmeer
Het venijn zat in de staart van de vergadering, want, waren de punten tot nu toe in 
twintig minuten klaar, het laatste half uur van de vergadering stond in het teken van 
een door het CDA Landsmeer ingediende Motie Vreemd. Naar aanleiding van de 
inspreekbeurt van Gert Huizinga in de laatste commissievergadering heeft het CDA 
de handschoen opgepakt en het voortouw genomen in het komen tot een voorstel 
voor het laten uitzenden van de vergaderingen van de gemeenteraad door de Lokale 
Omroep Landsmeer. Na wat (terechte) discussie over nut en noodzaak, geld en 
bereik was het slotakkoord toch echt luid en duidelijk. Met 15 stemmen voor en 0 
tegen is de gemeenteraad unaniem in de motie van het CDA meegegaan en wordt 
deze nu door het college, in samenwerking met de Lokale Omroep Landsmeer, 
verder uitgewerkt. 

Om 20.50 uur sloot de vergadering. Een unicum in de historie van de raad.


